
Bericht aan de leden van SV Diomedon  

 
Renovatie atletiekbaan Steenbergen duurt langer dan 
gepland 
 
De toplaag van de atletiekbaan in Steenbergen is tien jaar oud en moet worden 
vervangen om aan de eisen van de Koninklijke Nederlandse Atletiek Unie (KNAU) te 
kunnen voldoen. Er is een bouwteam ingericht om in een vroeg stadium knelpunten te 
kunnen signaleren. Dit bouwteam bestaat uit een medewerker van de gemeente, 
aannemersbedrijf Antea, adviesbureau Kybys en vertegenwoordiging van de 
atletiekvereniging SV Diomedon. Tijdens vooronderzoeken heeft het bouwteam een 
probleem met de onderlaag van de baan geconstateerd.  
 
Het probleem is dat de huidige onderlaag van de atletiekbaan niet meer voldoet vanwege 
een lichte glooiing op bepaalde plaatsen. Bij het aanbrengen van een nieuwe toplaag voldoet 
de baan niet aan de eisen van de KNAU. Het bouwteam heeft dit gelukkig nog vóór de start 
van de renovatie ontdekt. Om het probleem verder in kaart te brengen, zet de gemeente een 
projectteam op.  

 
Normen KNAU 
Dit projectteam gaat onderzoeken welke investeringen er nodig zijn om de atletiekbaan in 
zijn geheel te renoveren. Bij dit onderzoek worden namelijk ook de sportvoorzieningen in het 
midden van de atletiekbaan betrokken, waar activiteiten als kogelstoten, discuswerpen, 
verspringen, (polsstok)hoogspringen, kogelslingeren en speerwerpen plaatsvinden. Deze 
voorzieningen zijn nog goedgekeurd tot 2024, maar op het moment dat de gemeente de 
atletiekbaan gaat vervangen, moeten álle aanwezige voorzieningen voldoen aan de nieuwe 
normen van de KNAU. Het projectteam komt met een projectplan waarin de financiële, 
juridische en technische aspecten verder in kaart worden gebracht. Ook onderzoeken zij of 
er mogelijk op korte termijn dispensatie mogelijk is van de KNAU.  
 
Gebruik baan 
Voor amateursporters is de huidige atletiekbaan nog gewoon te gebruiken, ook al voldoet de 
baan niet meer aan de normen van de KNAU. Ook de andere sportvoorzieningen in het 
midden van de atletiekbaan zijn goed, deze zijn in ieder geval tot 2024 goedgekeurd. 
Vanwege de huidige problematiek met de onderlaag, zal de renovatie van de baan langer 
duren dan aanvankelijk verwacht.  
 
 


